
Schriftelijke vragen buurtpreventie 

 

Op de Linkedin pagina van wethouder Polder las Stem-Lokaal dinsdag 23 mei j.l. 
een bericht waarin wethouder Polder vertelt blij te zijn dat het gelukt is een 
passende nieuwe locatie voor de buurtpreventie te vinden en dat de 
buurtpreventie hier deze zomer nog hun intrek in kan nemen. 

Naar aanleiding van dit bericht heeft Stem-Lokaal een aantal vragen. 

  

vraag 1 

klopt het dat wethouder Polder dit bericht op zijn Linkedin heeft geplaatst? 

vraag 2 

Klopt de inhoud van dit bericht? 

Vraag 3 

Als beide vragen met ja beantwoord zijn, waarom heeft de wethouder ervoor 
gekozen de raad niet op de hoogte te stellen van deze ontwikkeling met 
betrekking tot de buurtpreventie maar wel zijn volgers op Linkedin? 

Vraag 4 

Kan de wethouder ons vertellen of er afspraken zijn gemaakt over de kosten 
zoals huur energie e.d.? 

Zo ja, wat zijn deze afspraken? 

 

 

 

Fractie Stem-Lokaal 

 
 


